

استمتع بخصم لدى وكامي

باستخدام بطاقات بنك الرياض

27%



يسري هذا العرض حتى 2024 / 7 / 27
تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

الشروط والأحكام:

- استمتع بخصم 27% لدى وكامي.
- العرض ساري حتى 2024/07/27.
- للاستفادة من العرض يجب أن يتم الدفع عبر بطاقات بنك الرياض الائتمانية أو مدى.
- يجب أن يتم الدفع داخل المتجر.
- يجب على العميل إبلاغ الموظف بعرض بنك الرياض وإبراز بطاقة بنك الرياض الخاصة به.
- الخصومات غير قابلة للتحويل ولا يمكن استخدامها إلا من قبل الأفراد أو المجموعات المؤهلة.
- لا يمكن استرداد المبالغ المخفضة نقدًا.
- يحتفظ مطعم وكامي بالحق في رفض الخدمة أو الخصم إذا لم يلتزم الضيوف بالشروط والأحكام.
- يستخدم الخصم مرة واحدة في اليوم.
- الخصم يسري على الطلبات الداخلية فقط.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أو قسائم ما لم يتم ذكر ذلك.
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
- الإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#)

Terms and Conditions:

- Enjoy 27% off on Wakame.
- The Offer is valid Until 27/07/2024.
- To validate the offer payments must be made by a valid Riyadh Bank Credit Card or Mada Card.
- Payment must be made inside the store.
- The client must inform the staff of Riyadh Bank's offer and present their Riyadh Bank card.
- Discounts are non-transferable and can only be used by the eligible individuals or groups.
- Discounted amounts cannot be redeemed for cash.
- Wakame reserves the right to refuse service or the discount if guests fail to adhere to these terms and conditions.
- The Discount should be used one time a day.
- The offer applies for dine in only.
- This offer cannot be combined with any offers, discounts or vouchers, unless stated.
- The customer must be 18 years old and above
- For Credit Cards APR disclosure, [click here](#)